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ZAPISNIK 1. SEJE SVETA STARŠEV, 
 
 
ki je bila v sredo, 26.9.2012 ob 18. uri v knjižnici OŠ Preserje. 
 
Sejo je do izvolitve predsednika Sveta staršev vodil g. Igor Selan, ki je bil tudi sklicatelj 1. 
seje Sveta staršev v šolskem letu 2012/2013. 
 
Seje Sveta staršev so se udeležili: ga. Nadja Legiša Borštnik, ga. Andreja Ulaga, g. Goran 
Šehovič, g. Gregor Zajc, g. Ciril Pristavec, g. Jurij Primšar, g. Miha Ristič, mag. Ivan 
Celestina, g. Sašo Rogelj, g. Marko Bertoncelj, g. Brane Klančar, ga. Helena Černak, g. 
Danijel Halič, ga. Mateja Kos Koklič, ga. Tina Rotar Šaronja, g. Primož Poredoš, ga. 
Valentina Grum in g.  Iztok Kuk. 
Odsotnost na seji sta opravičila: g. Anton Košir in g. Tadej Jeras. 
 

   je predlagal naslednji 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Imenovanje zapisnikarja.  
2. Poročilo o opravljenih volitvah v Svet staršev in predstavitev staršev, ki so bili izvoljeni 

v Svet staršev. 
3. Izvolitev predsednika in namestnika predsednika Sveta staršev. 
4. Predstavitev in obravnava Poročila o realizaciji LDN za š.l. 2011/2012. 
5. Predstavitev in obravnava Letnega delovnega načrta za š.l. 2012/2013. 
6. Dopolnitev Vzgojnega načrta OŠ Preserje (seznanitev). 
7. Pravila šolske prehrane OŠ Preserje (seznanitev s spremembami in dopolnitvami). 
8. Razno. 

 
Člani Sveta staršev so se strinjali s predlaganim dnevnim redom in ga potrdili.  
 
Ad 1. 
 
SKLEP 1: 
Za zapisnikarico je bila imenovana ga. Katja Turk. 
 
Ad 2. 
 

  je v uvodu predstavnikom staršev predstavil strokovne delavce šole, ki jih je  
povabil na 1. sejo Sveta staršev. 
Po predstavitvi je predstavnike staršev seznanil, da so starši v začetku septembra na 
roditeljskih sestankih v oddelkih izvolili 19 predstavnikov in njihovih namestnikov. V sestavi 
Sveta staršev so tudi trije predstavniki staršev z mandatom v Svetu zavoda in, sicer  

  in   , oba sta tudi predstavnika posameznega oddelka, ter 
ki je v Svetu staršev kot predstavnik staršev z mandatom v Svetu zavoda. 

Predstavnikom staršev v Svetu zavoda se mandat izteče 28.2.2013. 
Po kratkem poročilu so se predstavniki staršev predstavili. 
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Ad 3). 
 

  je pred začetkom postopka izvolitve predsednika in namestnika predsednika 
staršev v Svet staršev predstavnike staršev pozval k pozitivni naravnanosti, sodelovanju, 
predstavil stališča kolektiva … 
 
Predstavnike staršev je pozval k podaji predlogov za izvolitev predsednika Sveta staršev za 
š.l. 2012/2013 in njegovega namestnika. Po razpravi in javnem glasovanju so člani sprejeli  
 
SKLEP 2:  
Člani Sveta staršev so soglasno za predsednika Sveta staršev izvolili , 
za namestnika predsednika pa   
 
Po izvolitvi je    predal besedo in vodenje seje . 
 

 se je članom zahvalil za izkazano zaupanje, se predstavil in prevzel  
vodenje seje. 
 
Ad 4). 
 

je   povabil k predstavitvi Poročila o realizaciji LDN za š.l. 
2011/2012. 

  je predstavila poročilo in opozorila na popravke, ki so nastali po datumu, 
ko so predstavniki poročilo prejeli kot gradivo po e-pošti. Poročilo bo objavljeno tudi na 
spletni strani šole. 
Po predstavitvi in razpravi so člani sprejeli   
 
SKLEP 3: 
Člani Sveta staršev so se seznanili s Poročilom o realizaciji LDN za š.l. 2011/2012. Poročilo 
je priloga arhivskemu zapisniku.  
 
Ad 5). 
 

je predal besedo  .   je predstavil Letni delovni načrt 
za šolsko leto 2012/2013. Predstavil je razvojne usmeritve in načrt razvoja OŠ Preserje. 
Podal je obrazložitev zbranih demografskih podatkov, ki bodo v bodoče vplivali na 
oblikovanje oddelkov. 
Načrt investicij in vzdrževanja tako za matično šolo in podružnice je obširen, njegova 
realizacija pa je odvisna od financiranja lokalne skupnosti. 
Še vedno ostaja nerešeno vprašanje glede PŠ Jezero.   je člane obvestil, da bo 
predsednica Sveta zavoda dne 2.10.2012 sklicala sejo Sveta zavoda na temo: Razvoj 
šolskega okoliša OŠ Preserje, na katero so povabljeni župan Občine Brezovica in 
predsednika KS Podpeč - Preserje in KS Rakitna.  
Že v lanskem letu je bila z namenom spodbuditve iskanje prostorskih rešitev za PŠ Jezero  
imenovana posebna komisija, ki pa se kljub prvemu sklicu ni sestala. 
V okviru investicij je   člane seznanil, da je šola med poletnimi počitnicami, ob 
financiranju lokalne skupnosti, zaradi zagotovitve 3. razreda kot samostojnega oddelka na 
PŠ Rakitna preuredila večnamenski prostor v razred. Z zagotovitvijo dodatnega razreda so 
bile vzpostavljene okoliščine, da 5.c razred ostaja na Rakitni. 
V nadaljevanju je predstavil: 

- organizacijsko shemo šole, 
- vire financiranja, 
- kadrovsko zasedbo,  
- strokovne organe šole, 
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- izobraževalno in vzgojno delo (načrt dela strokovnih aktivov, jutranje varstvo, 
podaljšano bivanje, tečajne oblike pouka, diferenciacija pouka, fleksibilni predmetnik, 
bolnišnični oddelek, izbirni predmeti, plavalno opismenjevanje). V lanskem šolskem 
letu so sredstva, ki jih je šola morala nameniti za pokritje stroškov plavalnih tečajev 
bistveno presegla višino sredstev pridobljenih preko razpisa lokalne skupnosti. V š.l. 
2012/201, za plavalno opismenjevanje učencev 1. razredov bo potrebno najti drug vir 
financiranja, sicer tečaj ne bo izpeljan. 

- sodelovanje s krajem in institucijami. Že drugo leto zapored bo šola od 15.10. do 
19.10.2012 gostila izvajalce - prostovoljce projekta Simbioza. To je prvi vseslovenski 
prostovoljski projekt za dvig računalniške pismenosti starejših. Novembra 2012 bo 
šola v sodelovanju z Zavodom za varovanje kulturne dediščine organizirala razstavo 
arheoloških izkopavanj na Jezeru z naslovom »Jezerci na suhem«. Razstava bo na 
ogled v avli šole in bo namenjena širšemu krogu obiskovalcev. Organizirano bo tudi 
strokovno vodenje po razstavi.  
Medgeneracijsko sodelovanje bo delovalo tudi na drugih področjih. 

- tekmovanja učencev, 
- projekti, 
- interesne dejavnosti.   je člane seznanil, da je šola prejela okrožnico MIZKŠ. 

Vključitev v podaljšano bivanje je nezdružljiva s hkratnim udejstvovanjem učencev pri 
interesnih dejavnostih. Glede na navedeno bo šola organizirala interesne dejavnosti 
od 14.30 ure dalje. 

- šolski koledar. Delovni soboti bosta 29.9.2012 in 6.4.2013. Nadomeščala se bosta 
24.12.2012 in 3.5.2013. V skladu s šolskim koledarjem bo zaključek pouka za učence 
od 1. -8. Razreda v ponedeljek, 24.6.2013. Tega dne po obvestilu MIZKŠ ni možno 
nadomestiti z drugim delovnim dnem. 

- šolska prehrana,  
- prometna varnost.   je ponovno opozoril na poseben režim ustavljanja in 

parkiranja staršev pri vhodu na razredni stopnji. 
- šolski prevozi. Opravlja jih LPP, ki je izbrani prevoznik na razpisu, ki ga je vodila 

Občina Brezovica. Šola je vozni red šolskega avtobusa s strani izvajalca prevozov  
prejela z zamudo. Zaradi izgradnje novega krožišča v Podpeči je sprememba v 
postajah šolskega avtobusa. Avtobus ima postajališče na parkirišču za Kulturnim 
domom v Podpeči. Vodstvo šole je v septembru prejelo več obvestil - pritožb staršev, 
ki so se nanašale na neprimerno ravnanje voznikov šolskega avtobusa, netočnost … 
Vsa prejeta obvestila šola posreduje izvajalcu prevozov. 

- oblike sodelovanja s starši (roditeljski sestanki in pogovorne ure). Šola je pri 
organizacije roditeljskih sestankov delno upoštevala predlog Sveta zavoda, da so 
roditeljski sestanki organizirani v dveh ločenih dnevih. Staršem z več otroki je tako 
omogočeno lažje obiskovanje roditeljskih sestankov. V š.l. 2012/2013 bodo za starše 
učence od 1. do 4. razreda organizirane izkustvene delavnice pod naslovom Izzivi 
starševstva, ki jih bo vodila učiteljica v bolnišničnem oddelku   .    

 
  je starše seznanil: 

- z uvedbo tako imenovane tihe srede. Učenci v času dopoldanske malice v jedilnici 
poslušajo glasbo. Namen uvedbe tihe srede je spodbuditi kulturo hranjenja pri učencih. 
Odzivi učencev so pozitivni. 
- z organizacijo varstva vozačev po 6. uri v avli šole. V preteklih letih je bilo varstvo vozačev  
organizirano v jedilnici. V letošnjem šolskem letu pa varstvo poteka v avli šole. Učenci pod 
nadzorom dežurnega učitelja lahko pišejo domače naloge oziroma počakajo na dodatne 
dejavnosti, ki jih imajo po 6. uri.  
- z uvedbo usmerjanja prehajanja po šolskih hodnikih, ki je nakazano z začrtanim poljem z 
namenom lažjega prehoda mimoidočih po hodniku. 
 
Po predstavitvi in razpravi so člani sprejeli naslednji sklep: 
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SKLEP 4:  
Člani Sveta staršev so se seznanili z Letnim delovnim načrtom za š.l. 2011/2012. 
LDN je priloga arhivskemu zapisniku. Objavljen bo na spletni strani šole. 
 
V zvezi s časovno nezdružljivostjo podaljšanega bivanja in izvajanjem interesnih dejavnosti 
so člani na predlog predstavnika 3.b razreda sprejeli  
 
SKLEP 5: 
Predstavnik staršev 3. b razreda pripravi predlog dokumenta naslovljenega na Ministrstvo za 
izobraževanje, znanost, kulturo in šport s predlogom ministru, da ponovno preuči  možnosti 
glede primernejše ure za vključevanje učencev k interesnim dejavnostim in ga dostavi 
predsedniku Sveta staršev. Veliko učencev že pred 14.30 zapusti šolo in se ne more vključiti 
v želene interesne dejavnosti. 
 
Ad 6. 
 

  je povabil   , da članom predstavi 
dopolnitve Vzgojenega načrta OŠ Preserje. 

  je članom predstavila predlog dopolnitve vzgojenega načrta, 
ki so ga oblikovali strokovni aktivi.  
Strokovni delavci šole predlagajo dopolnitev Vzgojnega načrta OŠ Preserje: 
- v točki Vzgojne dejavnosti naše šole. Točka se dopolni s sestavkom »MODRA SOBA«.  

 je pojasnila, da je zaradi zagotovitve nemotenega šolskega dela, v 
določeni situaciji potrebno učenca umakniti iz razreda. Učenca sprejme dežurni učitelj.  
Projekt »modre sobe« je bil uveden že v lanskem letu in se je tudi v praksi izvajal. 
- v točki Pravila šolskega reda. Točka se dopolni s sestavkom  »REKREATIVNI ODMOR. 
Rekreativni odmor je bil na šoli ponovno uveden že v lanskem letu in so ga tudi izvajali. 
 
Člani Sveta staršev so po predstavitvi in razpravi sprejeli  
 
SKLEP 6: Člani Sveta staršev so se seznanili s predlogom dopolnitve Vzgojnega načrta OŠ 
Preserje s sestavkom o modri sobi in rekreativnem odmoru. Sestavka sta priloga arhivskemu 
zapisniku. 
 
Ad. 7 
 

 je člane seznanila s spremembo pravil šolske prehrane in z novostmi glede 
subvencioniranja šolske prehrane. Starši so že v preteklem šolskem letu prejeli prijavo na 
šolsko prehrano, v mesecu septembru pa so prejeli v podpis tudi pogodbo. Pravico do 
subvencije prehrane straši uveljavljajo na pristojnem CSD. Šola po prejemu obvestila s strani 
CSD opravi poračun preveč zaračunanih obrokov in vodi obračun prehrane v skladu z 
odločbo. Cene obrokov ostajajo nespremenjene. 
 
Na vprašanje predstavnika staršev je odgovorila, da je odjava obrokov možna z naslednjim 
dnem, če starši sporočijo odjavo po telefonu v tajništvo do 8.20 ali po e-pošti na naslov 
prehranaospreserje@gmail.com, prav tako do 8.20. 
 
Predstavnik staršev je postavil vprašanje ali učenci prejemajo pakirano dopoldansko malico 
in kakšna je njena prehranska vrednost.   je pojasnila, da učenci ne prejemajo 
pakirane dopoldanske malice, razen z izjemo, kadar so organizirane dejavnosti izven šole in 
malico vzamejo s seboj. Prehranska vrednost malice je v skladu s smernicami zdravega 
prehranjevanja v vzgojno izobraževalnih ustanovah.  
 
Šola je bila na Zavodu za zdravstveno varstvo izbrana v projektu vrednotenja kosil 
osnovnošolske prehrane. Jedilniki so bili ocenjeni z oceno 3,8 kar pomeni nadpovprečno. 

mailto:prehranaospreserje@gmail.com
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Rezultati lanskoletne ankete o zadovoljstvu učencev s šolsko prehrano so pokazali, da so 
učenci zadovoljni. Rezultati so bili junija 2012 objavljeni tudi na spletni strani šole.  

   je povedal: 
- da inšpekcija v kuhinji pogosto izvaja kontrole. Rezultati so bili vedno ustrezni. Tudi kontrole 
razdeljevanja hrane na PŠ Jezero so pokazale, da je razdeljevanje hrane, ki jo na Jezero 
dostavijo v skladu z normativi.   
- da so učenci zadovoljni s ponudbo solatnega bara.  
 
Razprava je bila odprta tudi na temo ponudbe kruha pri dopoldanski malici. Nekateri 
predstavniki staršev so izrazili željo, da bi šola večkrat učencem ponudila namesto 
polnozrnatega in drugih vrst kruha bel kruh. 
Vodja prehrane je pojasnila, da šola strmi k zdravemu načinu prehranjevanja in je zavezana 
spoštovati že omenjene smernice prehranjevanja v VIZ ustanovah..  
 
Po razpravi so člani Sveta staršev sprejeli  
 
SKLEP 7: Člani Sveta staršev so se seznanili s Pravili šolske prehrane OŠ Preserje. 
 
Ad 8. 
 

  je člane pozval, da se opredelijo glede objave e-naslovov članov Sveta 
staršev na spletni strani. 
 
Člani so se strinjali in sprejeli  
 
SKLEP 8: E – naslovi članov Sveta staršev se objavijo na spletni strani šole na način, da 
naslovov ne zaznavajo programi, ki bi pobirali te e- naslove. Vabila in druga gradiva se 
članom pošljejo na način nerazkritih prejemnikov.  
 
Člani so podprli predlog, da se v e-učilnici skrije lista sodelujočih učencev na naslovni strani. 
 
Ponovno je bil izpostavljen predlog, da se objavijo e-naslovi učiteljev. 

  je odgovoril, da ima šola za elektronsko dopisovanje uradni naslov, učitelj pa se po 
lastni presoji odloča ali bo staršem posredoval svoj e-naslov ali ne. 
 
Predstavnica staršev je postavila vprašanje kdo je odgovoren za vzdrževanja (tudi čiščenje) 
igrišča na PŠ Rakitna, ker je igrišče neurejeno. Starši otrok PŠ Rakitna so prostovoljno 
očistili okolico po končanih gradbenih delih. Starši in učenci si želijo urejene zelenice. 
Predlagajo namestitev klopce, da bi učenci lahko posedeli in se ne bi več zadrževali na 
klopci avtobusne postaje. 

  je pojasnil, da sta skrbnici šolskega igrišča šola in KS Rakitna. V poletnih mesecih 
je Športno društvo Rakitna preko šole Preserje z delno refundacijo Občine Brezovica uredilo 
športno igrišče na Rakitni (ograjo, …). Stališče šole je, da morajo biti za vzdrževanje in 
čiščenje igrišča odgovorni uporabniki, zato vodstvo šole pričakuje sestanek vseh vpletenih. 
 
V nadaljevanju seje so člani v razpravi opozorili na težave v zvezi s šolskimi prevozi: 

- fizično obračunavanje učencev v avtobusu med vožnjo, 
- dne 26.9.2012 ob 15. uri avtobus ni zapeljal na postajo šolskega avtobusa. Ustavil se 

je na cesti nad parkiriščem in po postanku odpeljal za smer Rakitna. Učenci so ostali 
v Preserju brez prevoza. 

- učenci, ki se vozijo na Rakitno s tretjim avtobusom so pogosto doma že v času, ko 
naj bi šolski avtobus po voznem redu komaj speljal s postaje šolskega avtobusa v 
Preserju. Starši se sprašujejo glede veljavnosti voznega reda. 
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- pritožba člana glede ravnanja podizvajalca LPP na drugi jutranji vožnji dne 12.9.2012. 
Voznik je s postaje šolskega avtobusa speljal prezgodaj. Sporočilo je šole prejela in 
ga posredovala LPP. 

- pritožba člana nad prevozom podizvajalca (Benotours – avtobus Olimpija).   
je predlagal, da predstavnik staršev šoli pošlje po e-pošti natančne podatke v zvezi s 
težavo, ki jo je član navajal. 

 
  je predstavnike staršev ponovno pozval, da vsakršne težave v zvezi s šolskimi 

prevozi z navedbo datuma, ure vožnje ter natančnim opisom težave pošljejo šoli. Vodstvo 
šole posreduje prejeta obvestila izvajalcu prevozov LPP in Občini Brezovica, ki je izvajalca 
prevozov izbrala na razpisu.  
 
Po končani razpravi so člani sprejeli  
 
SKLEP 9: Člani Sveta staršev se z vodstvom šole in predstavniki LPP dogovorijo za skupni 
sestanek na temo šolskih prevozov.  
 
Predstavnik staršev je zastavil vprašanja ali je s strani šole možno zagotoviti, da bi bili starši 
dnevno obveščeni o odsotnosti otrok v šoli. 
 
V razpravi so strokovni delavci šole pojasnili, da je dolžnost staršev, da sporočajo odsotnost 
svojih otrok v šolo. Tajništvo prejeta obvestila staršev posreduje razrednikom. Predvsem na 
predmetni stopnji starši redkeje (še isti dan) posredujejo obvestila razrednikom. 
 
Po razpravi je predsednik  predlagal, da predstavniki staršev, starše v razredu 
opozorijo na dolžnost tekočega obveščanje razrednikov o odsotnosti otrok v šoli in da bi v 
prihodnje skupaj z vodstvom šole preučili možnosti obveščanja staršev s strani šole 
predvsem v primeru odsotnosti mlajših učencev (učencev razredne stopnje). 
 
Predstavnik staršev je opozoril, da imajo učenci iz Rakitne po končani 7. uri premalo časa, 
da pojedo kosilo in še pravočasno ujamejo avtobus, ki pred vožnjo na Rakitno opravi še 
razvoz po drugih postajah šolskega avtobusa. Težave so v tem, da so učenci glede na 
izkušnje negotovi, da se bo avtobus, ki predhodno opravi razvoz po ostalih postajah vrnil na 
postajo pred vožnjo na Rakitno. Izkušnje učencev in tudi staršev so, da avtobus pogosto 
ustavi le na postaji redne linije, voznik od daleč pogleda ali so učenci na postaji in, če 
učencev ne vidi spelje ali pa se celo dogovori s šoferjem redne linije, da na avtobus 
prevzame morebitne učence.  
 
Predsednica Sveta zavoda je člane obvestila, da se Pritožbeni komisiji OŠ Preserje v kateri 
so zastopani tudi predstavniki staršev izteče mandat. 
 

 je prisotne pozval k podaji predlogov za člane Pritožbene komisije. 
 
Po razpravi so  člani soglasno sprejeli 
 
SKLEP 10: Člani Sveta staršev v Pritožbeno komisijo imenujejo naslednje predstavnike: 

-  , 
-  , 
-  . 

Članom komisije prične teči mandat z 11.12.2012 in traja štiri leta. 
 

 je zaradi izteka mandata Odboru za prehrano predlagala, da predstavniki 
staršev imenujejo novega predstavnika. 
 
Po razpravi so člani soglasno sprejeli 
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SKLEP 11: Člani Sveta staršev v Odbor za prehrano imenujejo  . 
 
Seja je  bila končana ob 21.00. 
 
Zapisnikarica:      Predsednik Sveta staršev: 
 
Katja Turk, l.r.         mag. Ivan Celestina, l.r. 


